

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds pensionärsråd

Närvarande:

Ledamöter

Sussie Hellsten (PRO)

Leif Johansson (PRO)

Britt Anstrell (SPF seniorerna)

Ersättare

Clarence Kopparberg (SPF Seniorerna)

Inga Holmberg (SPF Seniorerna)

Inger Blomkvist (PRO)

Leif Karlsson (PRO)

Hans Orre (PRO)

Frånvarande:

Barbro Trygg (PRO)

Magnus Brattström (PRO)

Tjänstemän:

Victoria Callenmark, avdelningschef

Anna Remmets, sekreterare

Tidpunkt:

2017-04-12 kl. 10:30-11:25

Plats:

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning, Björkhagsplan 6

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades av vice ordförande Clarence Kopparberg.

2. Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning fastställs, punkten om val av ordförande tas bort.

3. Val av justerare

Rådet utser vice ordförande Clarence Kopparberg samt ledamot Leif Karlsson till justerare.

4. Föregående protokoll

Det föregående protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

5. Förvaltningen rapporterar

Förvaltningen hade ingenting att rapportera.

6. Frågor inför nämndsammanträdet 20 april

§ 7

Underlag för budget 2018 med inriktning 2019 och 2020

Rådet frågade vad omställningsarbetet inom äldreomsorg som omnämns innebär. Victoria berättade att det är kopplat till övertagandet av Hemmet för Gamla och att förvaltningen inte vet om några nerdragningar kommer verkställas eftersom antalet ”äldre äldre” minskat. Det finns dock planerade nybyggnationer som ska möta upp behovet när kurvorna stiger igen. Här finns möjligheter att tillmötesgå behov och önskemål.

Rådet undrade hur det arbetas med primärvård för äldre. Victoria bekräftade att arbete på olika nivåer behövs och att samverkan är ett viktigt fokusområde. Det är också viktigt att personalen i verksamheterna arbetar med samverkan.

Rådet anser att tjänsteutlåtandets form, där olika uppgifter förekommer på flera ställen gör att informationen kan vara svår att få grepp om. Victoria informerade om att det går att få en sammanställning av siffrorna som är mer överskådligt.

Rådet tycker att det är intressant att Lilla Sickla aktualiseras.

§8*Fördelning av föreningsbidrag*

Rådet frågade om beslut om bidrag kan omprövas om en organisation söker bidrag för en ny lokal. Victoria svarade att det går bra att söka utifrån nya förutsättningar när bidrag fördelas nästa gång, men att inga medel kan frigöras innan dess. Rådet understryker att det är viktigt att organisationer får hjälp av kommunerna med att hitta lokaler mm. Rådet uppskattar nämndens satsning på äldre- och pensionärsorganisationer.

§ 15*Trafikändringar inom SL-trafiken 2017/2018*

Rådet önskade förtydliganden avseende förändrade riktningar och linjesträckningar. Victoria informerade om att det dels är möjligt att lämna skrivelser och synpunkter till förvaltningen, dels att ställa frågor till nämndens gruppleddare som ska besöka rådet på sammanträdet i maj.

§ 17*Remiss – Motion (2016:113) om att införa ett lokalt tiggeriförbud i Stockholms stad*

Rådet stödjer förvaltningens förslag.

§ 23*Anmälan av beslut i delegation avseende allmänna ärenden enligt lista*

Rådet undrade vem som kommer ta över efter Peab. Victoria svarade att det ännu inte är klart.

7. Rapporter

Inga rapporter fanns att lämna.

8. Övriga frågor- *balanslistan

Balanslistan uppdaterades.

Rådet önskar dragning av Lena Borgman angående äldre som får avslag.

9. Mötet avslutas

Justeras:

Vice ordförande Clarence Kopparberg Ledamot Leif Karlsson

Sekreterare Anna Remmets

Bilaga 1

Balanslista PENSIONÄRSRÅDET 2017

Mötestid:	Aktivitet:	
Hösten	Rådet önskar träffa Carl Jacobsson, gatudriftsingenjör för Skarpnäck och Farsta	Anna ansvarar
Maj	Gruppledarna från nämnden besöker rådet 11 maj. Victoria distribuerar frågor.	Anna ansvarar
Under 2017	Rådet önskar förlägga ett möte, eller göra studiebesök, på Hemmet för Gamla och övriga vård- och omsorgsboenden inom stadsdelsområdet, tex Oscar I's minne.	Lena ansvarar
Hösten	Information om satsningen på jämställdhetsintegrering vid beställarenheten för äldreomsorg	Susanna ansvarar

Övriga frågor – ATT GÖRA